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029/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

26.04.2018 Formannskapet 
Sak 50/18 vert handsama etter sak 031/18. 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 029/18  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

030/18: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

26.04.2018 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 030/18  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

031/18: Delegerte saker 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldinga vert teke til orientering 

   

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 031/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

032/18: Avklaring felles skule Eikanger og Kløvheim 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om 
ny, felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

· Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 
· Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 

driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 

24.04.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-ass.rådmann og Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
 

Det vart røysta over rådmannen sitt framlegg punkt for punkt: 
Pkt. 1. På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om ny, 
felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 
 

Framlegget vart vedteke mot 1 røyst (Anna K. Valle-Sp) 
 

Pkt. 2. Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 
 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

Pkt. 3. Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 
driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 
 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  



 

Framlegg frå Krf: Tilleggspunkt:  
Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. 
 

Framlegget vart vedteke med 8 røyster (Krf, Ap, Mdg, Frp, H) 
 

Framlegg frå Anna K. Valle-Sp:  Nytt punkt 4.: 
Prosjekt Ny skule for Eikanger og Kløvheim vert å realisera frå lokasjon 22, Myråsen. 
 

Framlegget fekk 1 røyst og fall (Anna K.Valle-Sp) 
 

LE - 024/18  UTTALE: 
· På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om 

ny, felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

· Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 

· Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 

driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 

· Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. 

 

26.04.2018 Formannskapet 
Prosjektleiar Inger Marie Jordal  orienterte.  
Det var stilt spørsmål om Jarle Vassdal-Sp sin habilitet i denne saka. Formannskapet er enig om at 
han ikkje er ugild i saka som den ligg no. 
Uttalen frå levekårsutvalet vart lagt fram i  møtet: 

 På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om ny, 
felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

 Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 

 Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 
driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 

 Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. 
 

Punkt 1 og 2 i uttalen fra levekårsutvalet vart samrøystes vedteke. 
 

Nytt framlegg til pkt. 3  Anna Valle : 

 Eikanger skule blir oppgradert. Detaljert plan for oppgraderinga blir å leggja fram for 
formannskapet i eiga sak. Investeringsramme og driftskostnader blir innarbeidd i 
økonomiplanen for 2019-2022 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

Framlegg til nytt punkt 4 frå S.Toft-V 
Ny skule for Eikanger vert på noverande skuletomt med utvida areal slik kommuneplanen viser. 
Reguleringsplan for området skal startast opp snarast. 
Framlegget fekk 1 røyst og fall (S.Toft-V) 
 

Framlegg om tillegg til punkt 4 frå L.H.Sleire-Krf : 
Det må utarbeidast eit prosjektmandat for å byggje ein ny barneskule for Eikanger skulekrins på 
Fyllingsnes. 
Framlegget vart vedteke med 10 røyster. 
 

 



FO - 032/18  INNSTILLING: 
· På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak 

om ny, felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

· Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 

· Eikanger skule blir oppgradert. Detaljert plan for oppgraderinga blir å leggja fram for 

formannskapet i eiga sak. Investeringsramme og driftskostnader blir innarbeidd i 

økonomiplanen for 2019-2022 

· Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. Det må 

utarbeidast eit prosjektmandat for å byggje ein ny barneskule for Eikanger skulekrins på 

Fyllingsnes. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

033/18: Ny Alversund skule og fleirbrukshall - revidert romprogram 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Rådmannen tilrår å vedta revidert romprogram slik det ligg føre.  

23.04.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
Øystein Moldeklev er også representant frå RMNF i denne prosjektgruppa. 
 

Saka vert teke til orientering, samrøystes. 
 

RMNF - 020/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 

24.04.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar drift Eigedom og Kristin Moe-kommunalsjef 
Oppvekst 
 

Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 
Det blir tatt inn igjen styrkerommet og den garderoben som er fjerna.  Dette for å ivareta idrettens 
interesser.  Styrkerom vil gje spelemidlar. 
 

Framlegget fekk 1 røyst og fall (Ø. Moledklev-Frp) 
 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 7 røyster (H, Mdg, Ap, Krf) 
 

LE - 025/18  UTTALE: 
     Revidert romprogram vert vedteke slik det ligg føre.  

 
26.04.2018 Formannskapet 
Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 
Det blir tatt inn igjen styrkerommet og den garderoben som er fjerna.  Dette for å ivareta idrettens 
interesser.  Styrkerom vil gje spelemidlar. 
 

Framlegget fekk 2 røyst og fall (Ø. Moledklev-Frp og N.Øvreås-Frp) 
 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 9 røyster.  
 
FO - 033/18  INNSTILLING: 
Revidert romprogram vert vedteke slik det ligg føre.  



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

034/18: Bustader for menneske med rus - og psykiatriliding 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Rådmannen rår til at det vert vedteke eit nytt mandat for prosjektet der ein har rom for å utarbeide 
byggeprogram der ombygging er eit alternativ til nybygg. Prosjektet får mandat til å greie ut 
kostnader, framdrift og andre konsekvensar ved ei ombygging av eksisterande kommunal 
bygningsmasse.  

23.04.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Line M Valle-einingsleiar Eigedom 
Saka vert teke til orientering. 
 

RMNF - 015/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

24.04.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line M. Valle-einingsleiar Eigedom 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

Framlegg frå Asle Hetlebakke-Krf: Nytt punkt: 
-Levekårsutvalet bed om at Stoltz-tomta i Knarvik vert vurdert til dette prosjektet.  
 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 019/18  INNSTILLING: 
Rådmannen rår til at det vert vedteke eit nytt mandat for prosjektet der ein har rom for å utarbeide 

byggeprogram der ombygging er eit alternativ til nybygg. Prosjektet får mandat til å greie ut 

kostnader, framdrift og andre konsekvensar ved ei ombygging av eksisterande kommunal 

bygningsmasse.  

-Levekårsutvalet bed om at Stoltz-tomta i Knarvik vert vurdert til dette prosjektet.  

 

26.04.2018 Formannskapet 
Innstillinga frå levekårsutvalet vart lagt fram i møtet. 
Innstillinga frå levekårsutvalet vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 034/18  VEDTAK: 
Det vert vedteke eit nytt mandat for prosjektet der ein har rom for å utarbeide byggeprogram der 

ombygging er eit alternativ til nybygg. Prosjektet får mandat til å greie ut kostnader, framdrift og 

andre konsekvensar ved ei ombygging av eksisterande kommunal bygningsmasse.  

Formannskapet bed om at Stoltz-tomta i Knarvik vert vurdert til dette prosjektet.  

 

 

 

 

035/18: Finansreglement og rutinar for finans og gjeldsforvaltninga i Lindås kommune 

2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 



1. Finansreglementet for Lindås kommune vert vedteken. 
2. Rutinar for finans – og gjeldforvaltninga i Lindås kommune vert vedteken 
3. Finansreglementet og rutinar for finans – og gjeldsforvaltninga i Lindås trer i kraft når 

reglementet er kvalitetssikra av uavhengig kompetanse, jamfør finansforskrifta og 
finansreglementets kapittel 9. 

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 035/18  INNSTILLING: 
 

1. Finansreglementet for Lindås kommune vert vedteken. 

2. Rutinar for finans – og gjeldforvaltninga i Lindås kommune vert vedteken 

3. Finansreglementet og rutinar for finans – og gjeldsforvaltninga i Lindås trer i kraft når 

reglementet er kvalitetssikra av uavhengig kompetanse, jamfør finansforskrifta og 

finansreglementets kapittel 9. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

036/18: Sal av kommunal tomt gbnr 70/19 - Feste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· Lindås Kommune vedtar å selje kommunal tomt gbnr 70/19 på Feste , slik det går fram av 
vedlagt intensjonsavtale datert 04.05.17 

· Salssummen er kr 35.000 eks omkostningar 

 26.04.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 036/18  INNSTILLING: 
· Lindås Kommune vedtar å selje kommunal tomt gbnr 70/19 på Feste , slik det går fram av 

vedlagt intensjonsavtale datert 04.05.17 

· Salssummen er kr 35.000 eks omkostningar 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

037/18: Næringsfond vår 2018 – Arilds port  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune kan dessverre ikkje prioritera støtte til det omsøkte prosjektet. 

26.04.2018 Formannskapet 
Fellesframlegg ved L.H.Sleire-Krf: 
Lindås kommune støttar prosjektet med kr. 100 000,- 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 037/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med kr. 100 000,- 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

038/18: Næringsfond vår 2018 – Asfaltpartner 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 



Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr. 

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 038/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

039/18: Næringsfond vår 2018 – HOG 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 40.000 kr. 

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 039/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 40.000kr. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

040/18: Næringsfond vår 2018 – K-Way 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 50.000kr. 

26.04.2018 Formannskapet 
Saka går ut, er handsama som delegert sak - DS 08/18. 
 

FO - 040/18  VEDTAK: 
Saka går ut. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

041/18: Næringsfond vår 2018 – Mongstad Tavleteknikk  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet (levetidsforlenging) med 100.000kr.  

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 041/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet (levetidsforlenging) med 100.000kr.  

 

 

 

 

042/18: Næringsfond vår 2018 – Mongstad Tavleteknikk 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 



Lindås kommune støttar prosjektet (turtallsregulering) med 100.000kr. 

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 042/18  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 
Lindås kommune støttar prosjektet (turtallsregulering) med 100.000 kr. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

043/18: Næringsfond vår 2018 – Nordhordland Næringslag 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 50.000kr.  

 26.04.2018 FORMANNSKAPET 

K.Vågstøl-H er ugild og deltok difor ikkje under handsaming av denne saka. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 043/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 50.000 kr.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

044/18: Næringsfond vår 2018 – PEP 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000kr.  

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 044/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

045/18: Næringsfond vår 2018 – Randefalk musikk 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 150.000kr.  

  26.04.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes  vedteke. 
 

FO - 045/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 150.000 kr.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

046/18: Næringsfond vår 2018 – Spurkeland Vikinggard 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000kr.  

  26.04.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes  vedteke. 
 

FO - 046/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

047/18: Næringsfond vår 2018 – Wind Rose 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000kr.  

26.04.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 047/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

048/18: Næringsfond vår 2018 – Åtte sanser 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000kr.  

  26.04.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 048/18  VEDTAK: 
Lindås kommune støttar prosjektet med 100.000 kr.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

049/18: Melding/orientering til formannskapet 26.04.2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

26.04.2018 FORMANNSKAPET 

·Orientering om framlegg til innsparingstiltak økonomiplan 2019-2022  
·Innspel til tema som skal opp i budsjettseminar 30. – 31. mai 
·Utbygging av Kvassnesvegen 
·Status økonomi 
·Status investering – bygg, VA og veg 
·Alver kommune, orienteringa vil koma i kommunestyret 3.mai. 
·Invitasjon til forhandlingar om byvekstavtale 

Famlegg om at ordførar med varaordførar vert vald som representant frå Lindås kommune. 
Rådmann skal og peika ut ein person som representant. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 
·Båtrute Osterfjorden 



 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 049/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

Ordførar med varaordførar som vara er vald som representant frå Lindås kommune. Rådmann skal og 

peika ut ein person som representant til forhandlingane om byvekstavtale. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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